
Grundejerlauget Holte Avlsgård
Bestyrelsesmøde

29. oktober 2024 kl.19.30

Lokation: kulturcenter Mariehøj - Kulturen 1 (B) (Kulturs mødelokale)

Bestyrelse: Peter Michael Sørensen Ø57 (PMS), Ole Evan Ø12 (OE), Jens Rasmussen
Ø67 (JR), Stig Østrup-Møller K47 (SØM) og Tina Ege K103 (TE)

Gæster: Martin Lange K28

Fravær:

Referent: PMS
—--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Til opfølgning

Oprettet Beskrivelse Ansvarlig

Orientering fra formanden, Økonomi, Administration og eksterne
relationer
Emne Beskrivelse Ansvarlig

Økonomi
(m. Martin Lange)

Martin Lange gennemgik økonomi (se vedhæftede bilag
sidst i dokumentet)

Diskussion: Fordelingsnøgle jf. tidligere spørgsmål til
denne blev drøftet og alle fik lov at stille spørgsmål til
sammensætningen, herunder linket til budget og
regnskab.
Fordelingsnøgle beskrevet i vedtægter og
administrationsgrundlag fra tidligere generalforsamling

En enkelt beboer er i restance. PMS har forgæves
forsøgt at få kontakt. TE forsøger at kontakte
vedkommende nu.

PMS

Nyhedsbrev Punkter
● Kontrakt vedr. glatførebekæmpelse
● Manglende oprydning efter hunde

PMS



● Grønne områder: opsagt kontrakt med gartneren
og at BE er i gang at finde en ny gartner til vores
områder.

FVR ● Glatførebekæmpelse:
Grundejerlaugetskontaktperson ifbm. med
snerydning skal vælges (kun 1 person) - se bilag.
Personen skal registreres i deres system online.

○ Vi deler kontrollen. OE tager Ørnebakken
og TE tager Kikhanebakken.

PMS/OE

Rudersdal
kommune

● Sag (RUDKOM Id nr.: 6834511) vedrørende
Hestefoldene på engen er udvidet dette år
(godkendt for ca. 10 år siden af BE via
Rudersdal Kommune (RK). Træpælene som
bestyrelsen godkendte bliver stående vinteren
over. En del beboere er utilfredse med pælene,
da det ligner en kirkegård.

○ RK(vej og park) er kontaktet af en række
beboere. Hvis godkendelsen skal
ændres, så skal bestyrelsen rette direkte
henvendelse vedrørende at pælene
ændres til plastik og tages ned hvert år.

○ OE og TE mødes og laver et skriv til RK
vedrørende hestefoldenes pæle i forhold
til fjernelse i vinterhalvåret.

● Årsmøde for grundejerlaug den 21. november
19-21, Glassalen Birkerød Idrætscenter.
Tilmelding senest 14. nov til
tomsek@rudersdal.dk

○ Vi spørger efter en agenda, OE og PMS
aftaler hvem der eventuelt tager med.

OE

OE/TE

PMS/OE

Status på foreningens driftsafdeling

Emne Beskrivelse Ansvarlig

Kontrakt m.
PL Service

● Status på kontraktændringer
○ Mindre tilrettelser aftalt i forhold

forcemajure og lovvalg/værneting.
Alle enige om at køre 2024/2025

JR/PMS

mailto:tomsek@rudersdal.dk


kontrakten videre vedrørende
hækkeklipning med de rettelser der
har været sendt rundt i bestyrelsen i
den nye kontrakt form. JR/PMS
sørger for at få underskrift fra PL
Service hurtigst muligt.

Gartnerkontrakt
(Faunus)

● Bestyrelsen havde statusmøde med Faunus
den 9. okt., hvor Faunus var repræsenteret af
Sonny (direktør). Sonny var ærlig og sagde,
at de ikke længere havde kapacitet til at
varetage vores område. Sonny havde kontakt
til en anden anlægsgartner som han ville
anbefale, at vi tog en snak med. Sonny ville
selvfølgelig slå græs de sidste gange og ville
gerne hjælpe os i efteråret med fx. slugter på
timebasis, hvis det havde interesse.

● Sidste græsslåning som manglede ved
mødet den 9/10. Den blev efterfølgende
udført helt forfærdeligt dårligt. Bestyrelsen
har ikke længere tillid til Faunus/Sonny og
har afbrudt samarbejdet.

● Bestyrelsen indbyder 3-4 nye anlægsgartnere
til at byde på vores område. Alle gartnere
skal være medlem af danske
anlægsgartnere.

● Der bliver udarbejdet en kontrakt med
billeder/kvalitetskrav osv. der minder om den
vi senest har udarbejdet for hækkeklipning.

SØM

Beboerhenvendelser ● Enkelte beboere har henvendt sig
vedrørende fx. græsslåning og fældning af
træer.

● TE sammensætter svar

TE

● Eventuelt: Ingen ekstra punkter

Mødet sluttede kl.21.45.

Næste bestyrelsesmøde: 3/12 kl.19.30 Kulturcenter Mariehøj, kulturen 1(B), Kulturs
mødelokale.



Bilag


